
Informaatioverkostojen kilta Athene ry, Y-tunnus: 1971299-9

Hallituksen kokous 33/2023

Aika: 15.11.2023, klo 14.15

Paikka: Konemiehentie 2, A237

Paikalla:

Hallitus
Inkeri Nora (puheenjohtaja)

Elias Pitkänen (sihteeri)

Allan Hemming

Anni Kekäläinen (saapui kohdassa 8.4)

Eetu Heiskanen

Inka Viita

Kerttu Peura

Maria “Martsu” Lappalainen

Maria “Markku” Toivainen

Markus Laine

Tuomas Toropainen (poistui kohdassa 8.4)

Muut läsnäolijat
Onni Kivistö

Vilppu Viinikainen

Niklas Koskela

Sara Sofia Koivisto

Erik Oksanen

Aino Pelander

1. Kokouksen avaus
Avattiin kokous ajassa 14.17.

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus
Kokouskutsu on lähetetty ajoissa ja paikalla on päätösvaltainenmäärä hallituksen jäseniä.

Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Pöytäkirjantarkastajien valinta
Valittiin pöytäkirjantarkastajiksi Allan jaMartsu.

4. Kokouksen työjärjestyksen hyväksyminen
Hyväksyttiin esityslista kokouksen työjärjestykseksi.

5. Ilmoitusasiat
Markus ilmoitti, että tänään on eväänä Pågen creme-täytemuffineja (homeessa),

mango-ananas-limsaa ja suklaata.

Inkeri ilmoitti, että paikalla vieraana on paljon porukkaa tulevasta hallituksesta.

6. Kuulumiskierros



Käytiin läpi kuulumiset seuraavasti:

Markus: Infoähky oli, hauskat vujut ja rapeat olotilat. Uusi viikko, uudet kujeet. Ei
ihmeempiä.

Aino:Kiva olla täällä, tutustuamiten homma toimii. Hyvinmenee.

Sara Sofia: Hyvinmenee, väsyttää, mutta onmukava olla täällä.

Niklas: Hyvinmenee, odottaa Onnin puheenvuoroa.

Onni: Tour of the Nordics pian, sitten loppuu operatiiviset jutut. Yleisesti kuuluu hyvää.
Markku:Kivaa kuuluu, oli Infoähky. Kerrankin oli kiva sillis, ekaa kertaa kunnolla paljussa
ja saunassa. Oli IE-aukossa. Spurgusessio oli kokemus. Sunnuntaina oli ihan ok olla, mutta

illalla ei saanut unta. Maanantai alkoi väärällä jalalla. Nyt menee hyvin, lähtee huomenna

ensilumille. Tekee töitä bussissa.

Inka:Ähky oli jees, vikat sitsit ja järkkääminen ei ollut jees. Ei lähde huomenna ensilumille.

Ärsyttää fysiikka.

Erik: Pari esseetä, muuten jees. Huomenna ensilumille.

Martsu:Hyvinmenee, mutta vähän rikki fuksien juhlasitsien jäljiltä (oli Smökissä varmaan

koko ajan). Ähky oli, jatkot oli, maanantaina oli isänpäiväreissu.

Kerttu:Hyvää kuuluu, Infoähky oli. Hyvinvointimarraskuu tulossa, aikoo JOMO:illa

ensilumista ja Otacruisesta. Menee perjantaina teatteriin. Suunnistusseura täyttää 35

vuotta viikonloppuna.

Tuomas: Infoähkyt oli, oli helmi pöytäseura. Legendaarista beer pongia jatkoilla. KPK

soitteli jatkoilla. Huomenna Rukalle. Tänään vielä lahjavalmistelua huomiselle. Kaikki

Ruka-hiihtäjät on kuninkaita.

Allan: Infoähky oli hieno tapahtuma, jatkot lirvahti. Purkkarit ja Spurggarit oli, seuraavana

päivänä oli isänpäivä. Nälkä oli. Työt jatkuu, projektit vähän venyy. Ensilumet, vuoden

paras tapahtumamuiden ohessa. Haluaa päästä laskemaan.

Eetu:Oli hienot vujut, lahjanjako oli jees. Pöytäseura oli mukavaa. On ja ei ole muistikuvia.

Purkusessio oli yksi parhaista silliksistä hetkeen. Spurggarissa ei ollut mitään järkeä.

Sunnuntaina heräsi isänsä soittoon. Nousi nopeasti ylös. Ensilumet tulee, pääsee

laskettelemaan ja hiihtämään!

Vilppu:Neljän päivän pikakorona, yhden päivän Junction omalta osalta. Limsa ja sauna

purussa johti myöhäiseen kotiin menemiseen. Huominen pelottaa.

Inkeri:Oli todella hyvät vujut, ja illan rakenne oli hieno [selosti illan kulun]. Meni

aamuseitsemältä nukkumaan. Purkusessio oli todella hauska. Osti isälle isänpäivälahjaksi

sunnuntaibrunssinWoltin kuljettamana, koska ei päässyt Raumalle viettämään

isänpäivää. Spurggari oli sekoilua, vielä pahempaa kuin Liskossa. Alkuviikko töissä, ei lähde

ensilumille.

Elias: Infoähky oli todella jees, jatkoilla tuli tanssittua oikein urakalla. Purkkari ja Spurggari
oli rennot, välissä kerkesi käymään Teekkarispeksin 2024 käsikirjoituksen

julkaisutilaisuudessa (speksi on ja voi). Jatkot sieltä vähän venyi, ja alkuviikko ollut yhtä

putkijuoksua jälleen. Huomenna Rukalle, jättää sukset kotiin niin saa rauhoittua.

Siirryttiin kohtaan 14.

Palattiin kohdasta 8.7.



Anni:Hyvää kuuluu, neulontakärpänen iskenyt. Diodin poppoon ensimmäinen hengailu oli

eilen. Katsoivat edustajiston kokouksen streamia.

Siirryttiin kohtaan 9.

7. Hyväksyttävät laskut

Siirryttiin kohdasta 14.

Kululaskut

Saaja Perustelu Summa Päätös

Rebekka Sihvola Infoähkyn plassipaperi 13,90 € Hyväksytty

Tuomas Toropainen 8.11. kokouksen hienot ja arwokkaat nakit 10,59 € Hyväksytty

Viola Rautaheimo
Herkkuja phuksiryhmähengailua varten
8.11.2023 24,29 € Hyväksytty

Rebekka Sihvola Infoähkyn vessakorien sälät 48,74 € Hyväksytty

Viljami Virtanen Vuosijuhlien ilmapallojen helium ja painot 60,10 € Hyväksytty

Rebekka Sihvola Infoähkyn wc korin sälää 16,13 € Hyväksytty

Rebekka Sihvola Infoähkyn wc korin sälää 22,42 € Hyväksytty

Aino Pelander Ruokaa vujujen sillikselle 820,63 € Hyväksytty

Emma Kurvinen Vuju jatkot 10.11.23 hampurilaiset 52,20 € Hyväksytty

Valentin Jutila Askartelutarvikkeita vujuille 6,57 € Hyväksytty

Valentin Jutila Koristelutarvikkeita vujuille 15,90 € Hyväksytty

Valentin Jutila Tarvikkeita vujujen jatkoille 35,07 € Hyväksytty

Inka Välimäki
Purkusessio 11.11.2023 suodatinpusseja
rantasaunalle (110mm, 250 kpl) 6,49€ 6,49 € Hyväksytty

Antti Riski Spurgusessio booliaineksia 57,70 € Hyväksytty

Ulrica Bladh Vujukuluja, erittely tositteiden vikana sivuna 643,72 € Hyväksytty

József-Hunor Jánosi Kinopoli movie screening on November 12 50,00 € Hyväksytty



Pyry Seppälä

Spurgusessioon Pokaali sekä rusinaboolin
nesteet. Vähennettävä tapahtumaan
myönnetystä touhutonnista 40,40 € Hyväksytty

Viliina Nyyssönen
Tiskiaine olkkarille ja pahvia
vujuaskaterluihin 6,75 € Hyväksytty

Ostolaskut

Saaja Perustelu Summa Päätös

Vantaan kaupunki Marathon majoitus 595,00 € Hyväksytty

AYY Höpöhöpö smökkikeittiö 30,00 € Hyväksytty

AYY Infoähkyn tilavuokria 840,00 € Hyväksytty

Tmi Miikka Kirsilä Järjestyksenvalvonta, Infoähky kokkarit 50,00 € Hyväksytty

Korson Honkapartio Ry Popparikoneen vuokra Infoähkyyn 30,00€ Hyväksytty

Astiva Oy Infoähkykokkarilasit 288,24€ Hyväksytty

Suomen Keikkalasku
(Parage Oy)

Ile Poikela - Esiintymispalkkio
(sirkustaiteilija): Sirkusesiintyminen Athenen
vuosijuhlissa 10.11.2023 400,00€ Hyväksytty

Åbergin Linja Oy Infoähky bussit 2 365,00€ Hyväksytty

Picaset Oy Infoähkyn pöytäkortit 202,11€ Hyväksytty

S-business Oy Namubuffan täydennys 708,94€ Hyväksytty

8. Talous- ja hallintoasiat

8.1. Uusien jäsenten hyväksyminen
Ei uusia jäsenhakemuksia.

8.2. Palautetta hallituksen postilaatikkoon
Ei uusia palautteita.

8.3. Touhutonnihakemukset
Hyväksyttiin József-Hunor Jánosin touhutonnihakemus elokuvanäytöksestä

Kinopolilla. Budjettina 50 €, kulumenee Kinopolin vuokraan.

8.4. Dekaanilounas 14.11.
Merkittiin tiedoksi käyty keskustelu:



Keskusteltiin kielilinjauksista (jälleen).

RDI-aiheista (Research, Developement & Innovation) rahoitusta on lisätty

valtakunnallisesti. Yleisenä pyrkimyksenä on lisätä valtakunnallisesti

tohtoreita, eli jatko-opiskelijapaikkojenmäärä kasvaa Aallossakin lähivuosina.

Jaettujen dekaanin kannustusstipendienmäärä on noussut viime vuoteen

nähden.

Valtakunnallinen rahoitusjärjestelmämuuttuu enemmän suuntaan, jossa

yliopisto saa vähemmän rahoitusta niistä aloituspaikoista, jotkamenevät jo

aikaisemman tutkinnon suorittaneille. Muutos ei kuitenkaan lähtökohtaisesti

vaikuta opiskelijavalintoihin.

Keskustelua ollut kurssimateriaalien tekijänoikeuksista.

Tuomas poistui kokouksesta ajassa 14.54 ja Anni saapui kokoukseen ajassa 14.54.

8.5. AYY:n edustajiston kokous 14.11.
Merkittiin tiedoksi terveiset edustajiston kokouksesta:

Edustajiston puheenjohtajaksi seuraavaksi vuodeksi on valittu Sakari

Ropponen.

AYY:n hallituksenmuodostajaksi on valittu FanniMattsson.

8.6. Virkistykset ja perehdytykset
Inkeri ja Eetu ohjeistivat hallituksen perehdytyksien aikatauluihin ja budjettiin

liittyen.

8.7. Muut esille tulevat asiat
Merkittiin tiedoksi, että Eetu käy pankissa ensi viikolla.

Palattiin kohtaan 6.

9. Viestintä

Palattiin kohdasta 6.

9.1. Palkitut nettisivuille
Merkittiin tiedoksi, että palkitut merkataan lähiaikoina nettisivuille.

9.2. Muut esille tulevat asiat
Ei muita esille tulevia asioita.

Siirryttiin kokoustauolle ajassa 15.03 ja palattiin ajassa 15.09.

10. Yhteisö

10.1. ESTIEM-kuulumisia



Onni Kivistö esitteli kohdan.

Hallitus sai kuulla ESTIEM-asioista järjestön kokoonpanosta, toiminnasta,

Suomen tason alueellisesta rakenteesta ja historiasta.

Keskusteltiin ESTIEM-toiminnan jatkuvuudesta ja hallitusyhteistyöstä.

Markku poistui kokouksesta ajassa 15.18.

10.2. Jälkihaku toimarivirkoihin
Merkittiin tiedoksi, että jälkihaku on auki vielä 17.11. klo 23.59 asti.

10.3. Toimarikuulumiset
Pöydättiin asiakohdan käsittely seuraavaan kokoukseen.

10.4. SCI Board Brunch
Merkittiin tiedoksi, että brunssi on keskiviikkona 22.11. kello 10.00–12.00.

Valmistellaan brunssi etukäteen, hallitus paikalle kello 9.00.

10.5. Edustukset
Sovittiin Diskonttauksen korvausten jakautumisesta niin, että vähiten

korvauksia saanut saa täyden korvauksen, ja toinen korvaus jaetaan

seuraavaksi vähiten korvauksia saaneiden kesken.

10.6. Muut esille tulevat asiat
Ei muita esille tulevia asioita.

11. Tapahtumat

11.1. Tilakähmyt 2024
Merkittiin tiedoksi keskustelu:

Tilanne näyttää hyvältä kähmyjen suhteen.

IE:iden vastuulla on tehdä varaukset järjestelmäänmaanantaina kähmyjen

alkaessa.

11.2. Loppuvuoden IE -tapahtumat
Merkittiin tiedoksi keskustelu:

Järjestetään killan pikkujoulut Rantasaunalla 7. joulukuuta.

AA-vujut järjestetään 14.12., yleisesti infot ja ilmot tulevat lähempänä.

Vuosi alkaa kohta olemaan paketissa!

Markku palasi kokoukseen ajassa 15.44.

11.3. Muut esille tulevat asiat
Merkittiin tiedoksi keskustelu:



Höpöistä on tullut palautetta liittyen juomatarjoiluun ja tilaan – esim. että oli

liian ahdasta. Osa arvosteli omaa pöydässäpysymistään.

Lukkareille tuli positiivista palautetta hyvästä yrityksestä.

12. Phuksi- ja ISOasiat

12.1. Ajankohtaiset asiat
Merkittiin tiedoksi keskustelu:

Ei ihmeempiä, eilen oli fuksien juhlasitsit. Olkkarihengailun suunnittelu alkanee

pian. Kipparin varttien varausnopeus on hidastunut.

13. MKV-asiat

13.1. Ajankohtaiset asiat
Merkittiin tiedoksi keskustelu:

Ei sen kummempaa, sitsit tapahtuivat. Pian tulossaWappusimulaatio.

Siirryttiin kohtaan 15.

14. Yrityssuhteet

Siirryttiin kohdasta 6.

14.1. Ajankohtaiset asiat
Merkittiin tiedoksi keskustelu:

Helsingin kaupunki keittelee kahvia T-talon aulassa. Excursioita tulossa,

haippista.

Siirryttiin kohtaan 7.

15. Opintoasiat

15.1. Ajankohtaiset asiat
Merkittiin tiedoksi keskustelu:

Kielilinjaus-keskustelu lähenee loppuaan

Vaihtoinfo tulossa! Tohtori-infon järjestelyitä säädetään vielä, infolle tulossa

tohtorikoulutuspaikkoja.

Vastatkaa opintokyselyyn!

16. Muu toiminta



16.1. Loppuvuoden AHPROH-haaste
Keskusteltiin siitä, miten Athenen hallitus haastaa Prodekon hallituksen

joulukuun aikana. Päätetään asiasta ensi kokoukseenmennessä.

16.2. Hallituksen virkistysbudjetti
Merkittiin tiedoksi, että hallituksen virkistysbudjettia on jäljellä 58,20 €.

Inkeri muistutti maksamaan hallitusmökkeilyn kulut toisilleen.

16.3. Loppuvuoden kokoukset
Merkittiin tiedoksi, että tämän jälkeen on enää neljä (4) kokousta jäljellä.

Seuraavat kaksi (2) kokoustamenevät rutiinilla, sovittiin kolmannen olevan

8.12. ja pollataan viimeisen kokouksen päiviä viikolle 50 tai 51.

16.4. HalPerSe
Inkeri muistutti hallitusta vastaamaanHalPerSe-Doodleen.

16.5. Sakkojen päivitys
Kuitattiin Eetulta kuusi (6) sakkoa silliksellä ostetuista skumppapulloista.

16.6. Pöytäkirjojen tarkastukset
Tarkastukset rullaavat.

17. Muut esille tulevat asiat
Keskusteltiin pikkujoulujen järjestelyistä.

18. Seuraava kokous
Seuraava kokous pidetään 22.11. kello 14.15. Eväsvuorossa Anni.

19. Kokouksen päättäminen
Päätettiin kokous ajassa 15.59.

Pöytäkirjantarkastajat:

________________________________________ ________________________________________

Allan Hemming Maria Lappalainen

Puheenjohtaja ja sihteeri:

________________________________________ ________________________________________

Inkeri Nora Elias Pitkänen


